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Protokół Nr XVII/20 

sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego 

w dniu 30 marca 2020 r. 

 

Na ogólny stan 17 radnych w sesji uczestniczyło 16 radnych. Nieobecna była radna Irena 

Orzechowska. Ze względu na panującą epidemię COVID-19 11 radnych (p. Czechowski,  

p. Gusta, p. Hamera, p. Karpiński, p. Krzyżanowski, p. Kwapisz, p. Mietelski, p. Pacanowski, 

p. Strączyński, p. Suliga, p. Szczukocka) uczestniczyło w sesji on - line, a 5 (p. Jończyk,  

p. Krzysiek, p. Malinowski, p. Matyśkiewicz, p. Owczarek) było obecnych na sali obrad. 

Listy obecności w załączeniu. 

  

Obrady trwały od godziny 1515 do 1612. 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego.  

5. Informacja Starosty Włoszczowskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu i z pracy 

Zarządu w okresie między sesjami Rady Powiatu. 

6. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Powiatu 

Włoszczowskiego za 2019 rok. 

7. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego w Powiecie Włoszczowskim  

za 2019 rok - analiza stanu ochrony przeciwpożarowej. 

8. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego w Powiecie Włoszczowskim za 2019 rok. 

9. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego w Powiecie 

Włoszczowskim za 2019 rok. 

10. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włoszczowie  

za 2019 rok oraz efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej. 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata  

2020-2032, 

2) zmian w budżecie Powiatu na 2020 rok, 

3) uchwalenia "Programu ochrony środowiska dla powiatu włoszczowskiego na lata  

2020-2025 z perspektywą do 2030". 

12. Wnioski i oświadczenia. 

13. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przebieg obrad 

 

Do punktu 1-go/ 

Otwarcia siedemnastej sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego dokonał Przewodniczący  

p. Zbigniew Matyśkiewicz. Pan Przewodniczący przywitał wszystkich radnych. 
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Do punktu 2-go/ 

Przewodniczący Rady stwierdził, że zgodnie z listą obecności na obecny stan 17 radnych  

w sesji uczestniczy 15 radnych, co w świetle prawa czyni sesję zdolną do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Do punktu 3-go/ 

Rada Powiatu 14 głosami "za" zatwierdziła porządek obrad. W głosowaniu nie uczestniczyli 

radni Zbigniew Hamera i Anna Szczukocka. 

 

Do punktu 4-go/ 

Protokół z obrad szesnastej sesji Rada Powiatu przyjęła 15 głosami "za" nie wnosząc uwag do 

jego treści. W głosowaniu nie uczestniczył radny Zbigniew Hamera. 

  

Do punktu 5-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że informacja Starosty Włoszczowskiego z wykonania 

uchwał Rady Powiatu i z pracy Zarządu w okresie między sesjami Rady Powiatu została 

radnym przekazana z pozostałymi materiałami na sesję. Zapytał, czy do informacji są pytania.  

Pan Jerzy Suliga powiedział, że z informacji p. Starosty wynika, iż Zarząd starał się o kwotę 

4,74 mln zł dla szpitala. Zapytał, czy otrzymana kwota 1,3 mln zł jest w ramach tych działań.    

Pan Starosta potwierdził i dodał, że jest bardzo ciężko o sprzęt. Na dzień dzisiejszy  

p. Dyrektor zamówił RTG z ramieniem C i RTG przyłóżkowe oraz dwa respiratory.  

Pan Jerzy Suliga zwrócił uwagę, że respiratory, to w tym momencie deficytowy produkt,  

w związku z tym zapytał, czy ich cena jest bardzo wysoka. 

Pan Starosta powiedział, że koszt respiratora to 103 000 zł, natomiast wcześniej był  

to wydatek rzędu około 73 000 zł. 

Pan Jerzy Suliga zapytał, czy przy takiej kwocie dofinansowania dwa respiratory, to nie za 

mało. Chorzy są w tej chwili transportowani do szpitali zakaźnych, ale kiedy nadejdzie 

większa fala zachorowań może być inaczej. Zapytał, czy dwa nowe respiratory plus to co jest 

na stanie szpitala, to nie będzie za mało.  

Pan Starosta powiedział, że z pewnością będzie potrzeba zakupu większej ilości respiratorów, 

ale w tym momencie była możliwość zamówienia dwóch i nie chodzi o pieniądze, ale o ilości 

możliwe do zakupienia. Dodał ponadto, że przeprowadzane jest również rozeznanie  

w zakresie laptopów dla szkół, ponieważ od 1 kwietnia będzie można składać 

zapotrzebowanie na ten cel.  

Pani Anna Szczukocka zapytała, czy prawdą jest, że zakupione respiratory mają być pod 

koniec kwietnia, albo w maju.  

Pan Starosta przyznał, że o takich terminach mówił p. Dyrektor ZOZ-u.      

Pani Anna Szczukocka zapytała, czy jest jakakolwiek pisemna umowa odnośnie tego terminu. 

Pan Starosta odpowiedział, że nie widział dokumentów, ale z tego co wie zostało złożone 

zamówienie na dwa respiratory, RTG przyłóżkowe i RTG z ramieniem C i jest potwierdzony 

odbiór właśnie w takich terminach, o jakich była mowa. Dodał, że zapyta p. Dyrektora, czy 

jest umowa. 
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Pan Zbigniew Krzysiek zwrócił uwagę, że ostatnio w sieci ukazało się szumne 

podziękowanie, w którym p. Starosta Dariusz Czechowski dziękował za przekazane 

pieniądze, które mają służyć ochronie przed koronawirusem, wymieniając wszystkich 

członków Zarządu Województwa Świętokrzyskiego. Zdziwił się dlaczego podziękowania nie 

były skierowane również dla Marszałka, który podejmuje decyzję z Zarządem. Skoro 

wymienia się gro wielu zasłużonych osób, to należałoby wymienić także wszystkich radnych 

województwa świętokrzyskiego i może również wydział zdrowia urzędu marszałkowskiego. 

Analizował wysokość przyznanych na poszczególne szpitale kwot i oczywiście cieszy się,  

że Włoszczowa otrzymuje ponad 1 mln zł, natomiast jest pacjentem onkologii i wie, że szpital 

onkologiczny w Kielcach nie otrzymał nawet 1 zł. Zapytał, czy p. Starosta w tej sprawie coś 

wie.  

Pan Starosta powiedział, że patrząc na wykaz można zauważyć, że szpital włoszczowski jest 

w górnym pułapie i otrzymał kwotę 1,3 mln zł. Jeżeli chodzi o szpital onkologii, to z tego co 

jest zorientowany, szpital otrzyma środki, ale z innej puli, tak jak wszystkie szpitale 

marszałkowskie. 

    

Do punktu 6-go, 7-go, 8-go, 9-go i 10-go / 

Pan Przewodniczący poinformował, że jeżeli są pytanie do informacji z punktów 6, 7, 8, 9 

oraz sprawozdania z punktu 10, to odpowiedzi na te pytania udzielone zostaną pisemnie. 

Zapytał, czy są pytania.   

Pytań nie było. 

Pan Przewodniczący zaproponował przegłosowanie kompleksowo wszystkich punktów  

od 6 do 10.  

 

Rada Powiatu 15 głosami "za" przyjęła: 

 Informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Powiatu 

Włoszczowskiego za 2019 rok, 

 Informację o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego w Powiecie Włoszczowskim  

za 2019 rok - analiza stanu ochrony przeciwpożarowej, 

 Informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego w Powiecie Włoszczowskim za 2019 rok, 

 Informację o stanie bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego w Powiecie 

Włoszczowskim za 2019 rok, 

 Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włoszczowie  

za 2019 rok oraz efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej. 

Informacje i sprawozdanie stanowią załącznik do protokołu. W głosowaniu nie uczestniczył 

radny Zbigniew Hamera. 

 

Do punktu 11-go 1/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2020 - 2032. 

Pytań nie było. 

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w uchwałę. 
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Rada Powiatu 15 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XVII/134/20 w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2020 - 2032, którą 

załącza się do protokołu. W głosowaniu nie uczestniczył radny Zbigniew Hamera. 

 

Do punktu 11-go 2/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu na 2020 rok. 

Pan Jerzy Suliga odnosząc się do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie poprosił  

o wyjaśnienie przeniesienia kwoty 63 500 zł z przeznaczeniem na "Wykonanie parkingu wraz 

z chodnikiem przy budynku Internatu Zespołu Szkół Nr 3". Następnie odniósł się do kwoty 

27 300 zł, która stanowi zmniejszenie na wypłaty z tytułu krajowych poręczeń i poprosił  

o zapewnienie, że ZOZ jest w takiej kondycji, że spłaca kredyt, który był poręczony.  

Pan Starosta potwierdził, że jeżeli chodzi o ZOZ, to środki są zmniejszane proporcjonalnie,  

co do miesiąca, za który ZOZ dokona spłaty. Jeżeli chodzi o parking i chodnik przy ZS Nr 3, 

to jest to sprawa, która jest prostowana z ARiMR. Nie będzie wydatków pieniężnych. Zarząd 

chce tylko uregulować tą kwestię, ponieważ w 2017 roku Zarząd zgodził się na to, aby 

ARiMR pomniejszała płacony czynsz o to, co włożyła w remont parkingu. Według obecnego 

Zarządu i według interpretacji nie może tak być, ponieważ mógłby być postawiony zarzut 

unikania VAT-u. Rozmowy z ARiMR zostały przeprowadzone. ARiMR wystawia refakturę, 

następnie będą wystawiane faktury na wyższe kwoty za poprzednie lata. Strata będzie tylko  

o VAT, który będzie trzeba odprowadzić, i o odsetki. Takie są przepisy, dlatego należy tak 

zrobić, ponieważ w przeciwnym razie w przypadku kontroli mógłby być zarzut działań, które 

zmierzały do ominięcia i nie zapłacenia VAT-u.       

Pan Paweł Strączyński poprosił o wyjaśnienie w zakresie zwiększenia środków o kwotę  

32 000 zł na zadanie inwestycyjne Oleszno - Wola Świdzińska.  

Pan Starosta poinformował, że oferta złożona w przetargu była wyższa o 32 000 zł od kwoty, 

która została zabezpieczona na to zadanie. W piątek gmina Krasocin na sesji dołożyła  

16 000 zł do zadania i 16 000 zł zostało dołożone z powiatu. Jest umowa z p. Wójtem, że te 

pieniądze będą zwrócone do powiatu, czyli cały wkład 32 000 zł pokryje gmina Krasocin. 

Pan Wicestarosta podziękował Radzie Gminy Krasocin, która w piątek podjęła uchwałę  

o pomocy w wysokości 16 000 zł, ponieważ pozwoli na podpisanie umowy. Chodzi o odcinek 

od Oleszna przez Wolę Świdzińską, aż do Świdna.        

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2020 rok. 

 

Rada Powiatu 15 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XVII/135/20 w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu na 2020 rok, którą załącza się do protokołu. W głosowaniu nie uczestniczył radny 

Zbigniew Hamera. 
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Do punktu 11-go 3/ 

Od tego momentu w sesji uczestniczył radny Zbigniew Hamera. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do uchwały w sprawie uchwalenia "Programu 

ochrony środowiska dla powiatu włoszczowskiego na lata 2020-2025 z perspektywą do 

2030". 

Pytań nie było. 

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w uchwałę. 

 

Rada Powiatu 15 głosami "za" i 1 "przeciw" podjęła uchwałę Nr XVII/136/20 w sprawie 

uchwalenia "Programu ochrony środowiska dla powiatu włoszczowskiego na lata 2020-2025 

z perspektywą do 2030", którą załącza się do protokołu.  

 

Do punktu 12-go/ 

Pan Przewodniczący poprosił radnych o złożenie oświadczeń majątkowych w terminie do 

dnia 30 kwietnia br. 

Pan Leopold Kwapisz poruszył temat budowy drogi w Skorkowie. Zapytał, czy jest 

harmonogram wykonywanych prac. Prace nie posuwają się. Najbardziej bulwersuje fakt,  

że około 2 miesiące temu wykonawca, który wykonuje budowę chodnika i przepustu, dokonał 

rozbiórki krawężników po stronie, gdzie jest chodnik na długości 1,7 km i gdzieś  

te krawężniki zniknęły. Co najmniej 2/3 z tych krawężników były do tzw. odzysku i miały być 

wykorzystane w innych miejscach na terenie gminy. Stan bezpieczeństwa w tym momencie 

jest nie najlepszy dla przechodniów i przejeżdżających samochodów, ponieważ wyrwy  

po usuniętych krawężnikach są dość głębokie, występują również zapadłości w jezdni. Prace 

po tej stronie nie toczą się żadne. Prace wykonywane są po stronie prawej jadąc od strony 

Włoszczowy. Zastanawia fakt, dlaczego takiego porządku robót dokonał wykonawca  

i rozbierając krawężnik naraził społeczeństwo na niebezpieczeństwo, a stojące pachołki, które 

zabezpieczały i ostrzegały przechodniów oraz samochody przed niebezpieczeństwem jakie 

tam występuje są obecnie przestawiane na przeciwną stronę, po której prace są wykonywane. 

W związku z tym zapytał, czy jest harmonogram wykonywania prac, co na to inspektor 

nadzoru i dlaczego tak wolno prace się toczą. 

Pan Starosta poinformował, że od Dyrektora ZDP wie, iż harmonogram prac jest. Jeżeli 

chodzi o miejsca składowania krawężników, to są one znane. Było wystąpienie do 

wykonawcy w sprawie krawężników oraz z pytaniem, czy termin wykonania prac nie jest 

zagrożony. Wykonawca poinformował, że obecnie w związku z ogłoszoną epidemią dużo 

osób przebywa na zwolnieniach i nie jest obecnych w pracy. Starosta poinformował również, 

że umowy, które były podpisywane z wykonawcą, były tak sporządzane, że materiał miał 

zawsze utylizować wykonawca. Obecnie podejmowane są starania, aby to zmienić, aby było 

tak, że materiał będzie składowany na placu powiatu.  

Pan Wicestarosta dodał, że sprawa jest w toku. Dyrektora ZDP jest na etapie ustalania 

dlaczego tak jest.               

Pan Leopold Kwapisz powiedział, że wielokrotnie przejeżdżał tą drogą i wie, że krawężniki 

były w dobrym stanie. Co 4-5 był pęknięty. Z relacji mieszkańców Skorkowa wie jednak,  
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że krawężniki były celowo rozbijane. Zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu i do Dyrektora 

ZDP, aby takich spraw pilnować, ponieważ to są pieniądze, które można odzyskać  

i wykorzystać na inny cel. Dodał, że błędem umowy jest z pewnością to, iż materiał utylizuje 

wykonawca. Ktoś jest odpowiedzialny za to, że rozbiórka nastąpiła dwa miesiące temu  

i że nie ma pachołków ostrzegających. Odpowiadać za to powinien wykonawca.        

Pan Zbigniew Krzysiek poinformował, że w dniu dzisiejszym złożył na piśmie trzy 

interpelacje. Jedna z nich dotyczy sprawy, o którą pytał na poprzedniej sesji, czyli 

komunikacji lokalnej. Chodziło o trasy Tarnawa Góra - Włoszczowa i Skorów - Krasocin. 

Przypomniał, że p. Starosta zapewnił, iż otrzyma informację w tym zakresie na piśmie, 

natomiast do chwili obecnej takiej informacji nie uzyskał.  

Pan Starosta powiedział, że informacja na piśmie będzie. Poinformował, że jeżeli chodzi  

o Tarnawą Górę, to odbyło się spotkanie z Wójtem Moskorzewa i Radkowa oraz  

z przewoźnikiem. Przewoźnik chce dużej dopłaty, powiat 850 zł i dwie gminy po 850 zł 

miesięcznie. Są prowadzone negocjacje z przewoźnikiem. Z tego, co wie gminy mają 

pieniądze zabezpieczone w budżecie na ten cel, powiat również w części środki ma 

zabezpieczone. Jak tylko wróci wszystko do normy, należy powrócić do tematu przewozów  

i do próby ich uruchomienia na terenie gmin Moskorzew i Radków. Jeżeli chodzi o Skorków, 

to również odbyło się spotkanie w temacie przewozów, ale okazało się, że średnio dziennie 

przejeżdżała jedna osoba i w tym momencie przewoźnik podniósł dopłatę z 1,20 zł  

na 3 zł, dlatego nastąpiło odstąpienie od przewozów.            

Pan Leopold Kwapisz dodał, że wspólnie z radną Anetą Jończyk zajmowali się tą sprawą  

i została przygotowana lista, aby mieszkańcy Skorkowa, którzy chcą korzystać z komunikacji 

lokalnej określili się w tym temacie, jednak lista nie powróciła.  

Pan Wicestarosta uzupełniając jeszcze kwestię poruszoną przez p. Kwapisza w zakresie 

krawężników w Skorkowie poinformował, że za pośrednictwem ZDP zostało wystosowane 

pismo do firmy. Z odpowiedzi wynika, że krawężniki zostały tymczasowo zdeponowane na 

placu składowym firmy. 

Pan Przewodniczący przeprosił za usterki, jakie wystąpiły na dzisiejszej sesji i złożył 

życzenia z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych.  

 

Do punktu 13-go/ 

Pan Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad siedemnastej sesji został w całości 

wyczerpany. Podziękował wszystkim radnym i gościom za udział w sesji. Ogłosił zamknięcie 

siedemnastej sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego kadencji 2018 – 2023.  

 
 

 

Protokołowała         Przewodniczący Rady Powiatu 

 

Agata Tomasik               Zbigniew Matyśkiewicz 

 

 

 


